
Reactie Bestuur op de verkenning
Deze verkenning geeft een breed beeld van de mogelijkheden om zelf een duurzame warmtevoor-
ziening in de buurt  te realiseren. We hebben bewust ervoor gekozen een groot aantal opties in 
beeld te brengen, wat niet wegneemt dat er ook al veel opties zijn afgevallen omdat duidelijk was 
dat deze niet kansrijk zijn. 

Het resultaat is op het eerste gezicht door deze keuze niet erg overzichtelijk, maar het onderzoek 
geeft wel degelijk  richting aan. Alles overziend is duidelijk dat Thermische Energie uit Opper-
vlaktewater (TEO), zoals we al hoopten, een voldoende kansrijke techniek is. Maar het is goed 
inzicht te hebben gekregen in andere mogelijke technieken zowel collectief als individueel. Dit 
kan ons helpen voor ons hele, toch best lastige, gebied uiteindelijk overal een passende oplossing 
te vinden. 

Onze verdere conclusies uit de verkenningsfase zijn dat:
• Collectieve oplossingen goedkoper zijn dan individuele oplossingen.
• Dat ondanks onze pogingen om tot behapbare clusters te komen de diversiteit van type en 

ouderdom van de woningen clustering niet echt een optie is.
• Bepaalde individuele en collectieve oplossingen in ons gebied zijn niet haalbaar.
• Collectieve oplossingen vragen wel dat het overgrote gedeelte van de bewoners bedrijven hier 

aan mee doen. Hoe hoger de participatie in de buurt hoe goedkoper het uiteindelijk gaat wor-
den.

Dit is de eerste stap op een best nog lange weg naar onze droom. We hebben hiermee veel in-
formatie beschikbaar waar we verder mee kunnen. De aanbevelingen helpen ons goed de juiste 
vervolgstappen te bepalen.

Hoe gaan we hiermee nu verder? Er zijn nog vele vragen te beantwoorden en vervolgstappen te 
zetten de belangrijkste hiervan zijn:
• Hoe lastig is het om een warmtenet als framework voor duurzame eigen warmtevoorziening 

aan te leggen in onze buurt? We hebben Waternet gevraagd hierover met andere deskundigen 
en met ons een soort “expertmeeting” te organiseren om nader antwoord te krijgen op deze 
vraag.

• We willen een subsidie aanvragen bij de gemeente (en andere bronnen) om een als volgende 
stap een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren. Wij zullen volgens de regels van de gemeente 
echter ook voor 20% zelf moeten bijdragen, dus daar ligt óók een uitdaging.

• We willen onze coöperatie verder uitbouwen, meer buurtbewoners zowel passief als actief 
betrekken, een naam opbouwen die vertrouwen geeft in een betaalbare en duurzame toekomst, 
helpen jullie mee?

We weten dat veel van jullie bezig zijn met individuele oplossingen. Daar hebben wij alle begrip 
voor en die ondersteunen wij van harte. Wij weten ook dat jullie van ons vanavond hopen te 
horen hoeveel het gaat kosten en wanneer we gaan beginnen. Dat is helaas nog niet mogelijk. We 
verwachten dat we in de loop van 2024 hier meer duidelijkheid over kunnen geven.

Als je plannen hebt voor een individuele oplossing of als er vanuit de VVE plannen zijn, probeer 
ons er dan bij te betrekken. Misschien kunnen we jullie dan van nuttige informatie voorzien. 
Wij vinden het daarnaast erg belangrijk om te weten wat bewoners en bedrijven willen. Wat zijn 
jullie wensen en wat zijn de problemen waar jullie tegenaan lopen. Wij hebben niet de wijsheid in 
pacht maar samen komen we een heel eind.


